
LRF Padomes sēdes protokols Nr.33 1 

 

 Biedrība „Latvijas Riteņbraukšanas federācija” 
Reģ. Nr.40008023340 

Grostonas iela 6b, Rīga, LV-1013 
 

Padomes sēdes protokols Nr. 33 
 
Attālinātā padomes sēde Microsoft Teams platformā 
2019. gada 26. martā, pulksten 10:00 
 
Piedalās Latvijas Riteņbraukšanas federācijas, turpmāk – LRF, padomes locekļi: Igo Japiņš, 
Edgars Dupats, Raimonds Graube, Laura Stepane un Andris Kreislers.  
 
Uzaicināti: ģenerālsekretārs Ivo Čerbakovs, izpilddirektore Dace Dimante, preses sekretārs 
Toms Markss, BMX menedžeris Artis Ozols, šosejas un MTB izlašu menedžeris Armands Bēcis. 
 
Padome sanākusi piecu locekļu sastāvā. Padome ir lemttiesīga.  
 
Sēdi vada: Igo Japiņš 
Protokolē: Toms Markss 
 
Padomes sēdes vadītājs I. Japiņš izsaka priekšlikumu izskatīt padomes sēdes 
darba kārtībā šādus jautājumus. 
1. Iepriekšējās sēdes protokola parakstīšana – I. Japiņš. 
2. LRF 2019. gada pārskata apstiprināšana – D. Dimante.  
3. Par atalgojuma piešķiršanu Latvijas šosejas riteņbraukšanas elites un U23 vīriešu izlašu 
galvenajam trenerim Tomam Flaksim – I. Japiņš.  
4. Par LRF biroja telpu nomas maksas samazināšanas iespējām ārkārtējās situācijas laikā – E. 
Dupats. 
 
1. Iepriekšējās sēdes protokola parakstīšana – I. Japiņš. 
I. Japiņš aicina padomes locekļus balsot par LRF padomes sēdes protokola Nr. 32 
apstiprināšanu. 
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Raimondam Graubem, Laurai 
Stepanei un Andrim Kreisleram par,  NOLEMJ:  
Apstiprināt LRF padomes sēdes protokola Nr. 32 redakciju. 
 
2. LRF 2019. gada pārskata apstiprināšana – D. Dimante.  
D. Dimante iepazīstina padomes locekļus un uzaicinātos ar sagatavoto LRF 2019. gada pārskata 
projektu. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par sagatavoto LRF 2019. gada pārskata 
projektu.  
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Raimondam Graubem, Laurai 
Stepanei un Andrim Kreisleram par,  NOLEMJ:  
2.1. Apstiprināt LRF 2019. gada pārskatu un virzīt to izskatīšanai LRF biedru sapulcē. 
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3. Par atalgojuma piešķiršanu Latvijas šosejas riteņbraukšanas elites un U23 vīriešu 
izlašu galvenajam trenerim Tomam Flaksim – I. Japiņš.  
I. Japiņš aicina pārskatīt Latvijas Sporta federāciju padomes (turpmāk – LSFP) piešķirtā valsts 
finansējuma treneru algām sadali, norādot, ka būtu jārod iespēja piešķirt atalgojumu sezonas 
laikā Latvijas šosejas riteņbraukšanas elites un U23 vīriešu izlašu galvenajam trenerim Tomam 
Flaksim. I. Japiņš norāda, ka T. Flaksis savus pienākumus kā izlases galvenais treneris dara 
ikdienā, veicot tiešo trenera darbu ar lielāko daļu elites un U23 izlašu sportistiem. Padomes 
locekļi un uzaicinātie diskutē par LSFP piešķirtā valsts finansējuma trenera algām proporcionālo 
sadali un treneru darba pienākumiem riteņbraukšanas veidos. E. Dupats norāda, ka atalgojums 
Tomam Flaksim var tikt piešķirts, veicot LSFP piešķirtā valsts trenera algu finansējuma šosejas 
riteņbraukšanas treneriem iekšējo pārdali.  
 
Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Raimondam Graubem, Laurai 
Stepanei un Andrim Kreisleram par,  NOLEMJ:  
3.1. Uzdot A. Bēcim veikt LSFP piešķirtā valsts finansējuma šosejas riteņbraukšanas treneru 
algām iekšējo pārdali, piešķirot atalgojumu Latvijas šosejas riteņbraukšanas elites un U23 
vīriešu izlašu galvenajam trenerim Tomam Flaksim. 
3.2. Noteikt, ka LSFP piešķirtā valsts finansējuma MTB trenera algai  fonda finansējums – EUR 
2312,78 apmērā tiek novirzīts rezerves fondam, un var tikt sadalīts proporcionāli starp MTB un 
BMX izlašu treneriem darbam pasaules un Eiropas čempionātos. 
 
4. Par LRF biroja telpu nomas maksas samazināšanas iespējām ārkārtējās situācijas 
laikā – E. Dupats. 
E. Dupats aicina D. Dimantei sazināties ar “Elektrum” Olimpiskā sporta centra vadību, lai lūgtu 
iespēju valstī noteiktā ārkārtējā stāvokļa laikā samazināt LRF biroja telpu mēneša nomas maksu. 
Igo Japiņš pauž gatavību personīgi sazināties ar “Elektrum” Olimpiskā sporta centra valdes 
locekli Zani Grundiņu-Arāju, lai lūgtu LRF biroja telpu nomas maksas samazināšanu valstī 
noteiktās ārkārtējās situācijas laikā.  
 
 Padome, balsojot Igo Japiņam, Edgaram Dupatam, Raimondam Graubem, Laurai 
Stepanei un Andrim Kreisleram par,  NOLEMJ:  
Uzdot I. Japiņam sazināties ar “Elektrum” Olimpiskā sporta centra valdes locekli Zani Grundiņu-
Arāju, lai lūgtu LRF biroja telpu nomas maksas samazināšanu valstī noteiktās ārkārtējās 
situācijas laikā.  
 
Padome darbu beidz pulksten 11:30. 
Nākamā padomes sēde noteikta 2020. gada 23. aprīlī pulksten 10:00   
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Igo Japiņš       
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Prezidents     ____________________________ 
 
Edgars Dupats       
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
 
Raimonds Graube 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
 
Laura Stepane 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes locekle    ____________________________ 
 
Andris Kreislers  
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
 
 
Protokolists Toms Markss   ____________________________ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


